
Zápis
                          z veřejného zasedání Zastupitelstva města Mšena č. 12
                                                 konaného dne 17.06.2024

Přítomní: Jiří Guttenberg st., Petr Jizba, Jan Krúpa, Mgr. Marcela Prieložná, Jiří Říha, 
Renata Zabilanská, Květuše Živná, Jiří Guttenberg ml., Václav Novák, Václav Háze
Omluveni: Mgr. David Hanzl, Tomáš Uher,  Ing. Martin Mach, Ing. Jaromír Flígl,
Alena Oupická 

Zasedání Zastupitelstva města Mšena bylo zahájeno v 17:02 hodin starostou města 
Jiřím Guttenbergem, který upozornil, že ze zasedání zastupitelstva je pořizován zvukový 
záznam a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona
o obcích byla na úřední desce Městského úřadu Mšeno zveřejněna v souladu se zákonem 
po dobu nejméně 7 (resp. 10) dní. Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce. 
Pan starosta konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva(10),
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích), a že zápis
z minulého zasedání byl ověřen a vyvěšen. K zápisu nebyly vzneseny žádné další námitky 
a připomínky.

Určení ověřovatelů zápisu:
Renata Zabilanská, Václav Háze

Určení zapisovatele:
Aleš Vik
 
Schválení programu:
Pan starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 
členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 
Následně se zeptal, zda má někdo k návrhu programu připomínky.
Nikdo z přítomných neměl k programu námitky ani návrh na doplnění, pan starosta dal
o předloženém návrhu programu hlasovat.

Návrh programu:

1.   Rozpočtová opatření rozpočtu města za rok 2024
2.   Investiční záměry (zřízení kolumbária, krytá zastávka BUS u školy)
3.   Studie dopravní a technické infrastruktury Na Čihadle
4.   Rozvojové projekty (lékárna, studna, parkoviště)
5.   Žádosti (žádost o zajištění spolufinancování dotace na výstavbu hřiště s umělou trávou)
6.   Různé, informace, diskuse
7.   Závěr

Hlasování:
pro 10, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Program veřejného zasedání zastupitelstva byl přijat.
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Usnesení:

1. Rozpočtová opatření rozpočtu města za rok 2024

Usnesení č. 1/12/2024
ZM bere na vědomí rozpočtové opatření č. 3 rozpočtu města na rok 2024, schválené Radou 
města Mšena usnesením č. 1/33/2024 dne 06.05.2024 na základě pověření ZM, které bylo 
schváleno dne 21.11.2022 usnesením č. 8/2/2022. 
ZM bere na vědomí rozpočtové opatření č. 4 rozpočtu města na rok 2024, schválené Radou 
města Mšena usnesením č. 1/35/2024 dne 10.06.2024 na základě pověření ZM, které bylo 
schváleno dne 21.11.2022 usnesením č. 8/2/2022. 
Hlasování:
pro 10, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

2. Investiční záměry

Kolumbárium
Pan starosta představil formou promítané prezentace plánované kolumbárium v objektu 
márnice.
Pan Novák se dotazuje, jestli bude kolumbárium volně přístupné. 
Pan starosta odpovídá, že ze začátku bude nejspíše volně přístupné a časem se případně 
přístupnost upraví.

Usnesení č. 2/12/2024
ZM schvaluje investiční záměr:
Investiční záměr č. 24/2024 „Zřízení kolumbária a rozlučkové místnosti v objektu bývalé 
márnice hřbitova Mšeno“.
Hlasování:
pro 10, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno.

Zastávka BUS u školy
Pan starosta uvádí, že současná nekrytá zastávka je nevyhovující a není bezpečná. Dále 
představil formou promítané prezentace plánovanou krytou zastávku autobusu u základní 
školy. Není jednoduché vybrat nové, vhodné, bezpečné místo i vzhledem k dostupnosti 
autobusů.
Pan starosta informuje o různých verzích umístění zastávky. Dále informuje o tom, že zastávku
je možné demontovat a přesunout.
Probíhala diskuse, např. pan Novák je pro verzi zastávky se silničním zálivem. 
Pan Jizba navrhuje přemístit zastávku do ulice U Školy. 
Pan Háze navrhuje trasu autobusů přes ulici Hloveckou a U Školy.
Do příštího zastupitelstva bude mít pan starosta další podklady k umístění zastávky.

Usnesení č. 3/12/2024
ZM schvaluje investiční záměr č. 25/2024 „Zřízení kryté zastávky BUS u školy“.
Hlasování:
pro 10, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno
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3. Studie dopravní a technické infrastruktury Na Čihadle

Pan starosta představil formou promítané prezentace přístupové cesty ke stavebním parcelám 
v lokalitě Na Čihadle. Dále informuje, že je zde varianta, že město zhotoví příjezdové cesty 
nebo si příjezdové cesty budou financovat majitelé stavebních parcel či developer.
Pan Guttenberg ml. je pro to, aby město zřídilo příjezdové komunikace a dále uvádí,
že v této lokalitě má město ještě dva nevyužité pozemky, které by se daly prodat.
Dotaz občana pana Kalfuse, zda jsou nějaké pozemky města na prodej. 
Pan starosta odpovídá, že by měly být v lokalitě Na Klůčku na prodej, ale nejdříve je potřeba 
udělat studii zastavitelnosti, geometrické plány, apod.

4. Rozvojové projekty

Pan starosta informoval o dobrém chodu lékárny i po stránce finanční a uvádí, že v lékárně 
nedávno proběhla společná schůzka lékařů a lékárníků pracujících ve zdravotním středisku.
Dále informoval o přípravě pro vybudování vodního vrtu u koupaliště a informuje o dalších 
akcích, např. zahájení prací na parkovišti pod zdravotním střediskem, probíhajících pracech
na opravě plotu u MŠ s následnou opravou chodníku, dále pokračují projektové práce na parku
pod MŠ, v létě proběhne oprava sportovního hřiště u ZŠ. Město obdrželo dotaci na opravu 
lesní cesty v Kačině, probíhala diskuze o opravě silnic v ul. Žižkova, Tyršova, Husova, probíhá 
třídění hromad v deponii u Cihelny, město čeká na územní souhlas ke stavbě sběrného dvora, 
město objednalo výměnu oken v DSM, plánuje se oprava silnice v Sedlci po přívalových 
deštích, probíhá příprava výběrového řízení na výběr zhotovitele požárního  zabezpečovacího 
systému v DSM, rozšířila se parkovací místa v ulici Nádražní.

5.  Žádosti

Žádost o zajištění spolufinancování dotace na výstavbu hřiště s umělou trávou
Pan starosta předložil zastupitelstvu žádost společnosti SK Mšeno z.s. o spolufinancování 
dotace na výstavbu hřiště s umělou trávou ve výši 30 % investičních nákladů. 
Dále uvedl, že SK Mšeno z. s. jednalo s bankami o možnosti spolufinancování, ale jednání
je hodně komplikované.
Pan starosta informoval, že SK Mšeno z. s. již investovalo např. do pořízení studny cca
500 tis. Kč, automatického systému zavlažování cca 300 tis. Kč., pořízení pozemku v hodnotě 
cca 1 mil. Kč, došlo k výměně oken v kabinách, opravil se tenisový kurt, instalovaly se 
záchytné sítě za brankami, pořídil se sekací traktor s mulčovačem. 
Dále v diskusi např. pan Guttenberg ml. sděluje, že by chtěl mít více informací k dotaci
a financování UMT. 
Pan Říha doporučuje spoluúčast města zajistit právně, např. smlouvou.
Pan starosta informuje o možnosti prodeje pozemků, které  SK Mšeno z.s. vlastní nebo 
případně by klub několik let nechtěl po městu dotaci, kterou  SK Mšeno z.s. každoročně čerpá.
Pan Guttenberg ml. je spíše pro odkup, převod pozemků od SK Mšeno z.s., aby klub mohl 
každoročně čerpat dotaci.
Paní Prieložná je také pro odkup pozemků od SK Mšeno z.s..

Po této diskusi navrhl pan starosta o této žádosti nehlasovat s tím, že na příštím zasedání 
žádost doplní a upřesní.
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6.  Různé, informace, diskuse

Fond regenerace
Paní Prieložná informuje o žádostech z Fondu regenerace městské památkové zóny. Komise 
projednávala dvě žádosti, z toho se první žádost schválila a u druhé žádosti byly komplikace,
z důvodu nejasností u stavební dokumentace. U druhé žádosti pana Zabilanského byly 
problémy vzniklé již v roce 2003, které způsobil stavebník při nedodržení podmínek stavebního
úřadu, při zateplení jiným materiálem. V té době nebyla ve městě památková zóna. Následně 
byla ve městě zřízena památková zóna a památkový ústav vydal závazná stanoviska
a rozhodnutí pro dům pana Zabilanského. Tato závazná stanoviska a rozhodnutí však nebyla
v souladu s původní projektovou dokumentací. Stavebník postupoval dle závazných 
stanovisek a rozhodnutí památkového ústavu, ale nebyl v souladu s původní projektovou 
dokumentací.
Proto se komise dohodla, že nemůžou žádosti vyhovět.
Pan starosta sděluje, že mluvil s pracovnicemi památkového ústavu, které mu řekly, že není 
možné přispívat na moderní materiály. Paní Prieložná sdělila, že výplň dveří v ohradní zdi
je podle NPÚ v pořádku. 

Usnesení č. 4/12/2024  
ZM schvaluje rozdělení dotace z Fondu regenerace města na rok 2024 takto: 
- vlastníkům č. p. 239, výměna oken v přízemí, včetně mříží a dveří s výlohami, 100.000 Kč.
ZM zároveň schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace. 
Hlasování:
pro 10, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Usnesení č. 5/12/2024  
ZM schvaluje rozdělení dotace z Fondu regenerace města na rok 2024 takto: 
- vlastníkům č. p. 261, výplně dveří v ohradní zdi, 14.000 Kč.
ZM zároveň schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace. 
Hlasování:
pro 5, proti 0, zdrželo se 5 (p. Guttenberg ml., p. Háze, p. Jizba, p. Novák, paní Živná)
Neschváleno

Změna územního plánu č. 2

Pan starosta informuje o probírajících pracech na  změně územního plánu. Hlavní důvod pro 
změnu územního plánu jsou nové standardizace dle novelizované vyhlášky č. 500/2006 Sb. 
Je potřeba to schválit dokud platí starý stavební zákon, jelikož v režimu nového stavebního 
zákona je změna územního plánu složitější. Dále pan starosta informoval, že zastupitelstvo 
musí zvolit zastupitele, který bude změny územního plánu projednávat s MěÚ Mělník.  

Usnesení č. 6/12/2024
Zastupitelstvo města Mšena schvaluje z vlastního podnětu pořízení změny č. 2 územního 
plánu Mšeno ve zkráceném postupu. Obsah změny podle §55a odst. písm. d) a e) zákona č. 
183/2006 Sb. je v příloze.
Hlasování:
pro 10, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno
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Usnesení č. 7/12/2024  
ZM určuje starostu Jiřího Guttenberga zastupitelem, který bude při pořizování změny 
územního plánu spolupracovat s pořizovatelem, tj. odborem výstavby MÚ Mělník. 
Hlasování:
pro 10, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

7.   Závěr
Pan starosta žádá zastupitele o účast na zastupitelstvu 12.8.2024, kde je potřeba 
odsouhlasit společná zařízení v rámci komplexních pozemkových úprav ve Mšeně.

Pan starosta informuje o předešlých a nastávajících akcích, např.
 29.6.2024 bude probíhat akce Oživlé náměstí, 6.7. 2024 bude beseda na téma Rally Dakar 
a koncert. Pan starosta poděkoval hasičům a technickým službám za pomoc při odstranění 
bahna na koupališti. Zemědělská společnost Chorušice slíbila přispět částku 50 tis. na škody
na koupališti. Dále pan starosta informuje o úspěšné akci v Debři při Dětském dnu.

Občan pan Kalfus informuje, co vše musel splnit, aby vyhověl památkovému ústavu při 
opravě své fasády. Dále žádá, aby se nesolilo v ul. Na Skaličkách, jelikož mu sůl poškozuje 
fasádu.
Pan Novák se dotazuje, jestli se občané ještě můžou vyjádřit k rekonstrukci ulic Žižkova, 
Tyršova, Husova.
Pan starosta odpovídá, že ano.
Pan Háze navrhuje udělat se zmíněnými ulicemi i ul. Palackého.
Dotaz občana pana Kalfuse zda bude uděláno odvodnění parkoviště v ul. Na Skaličkách.
Pan starosta odpovídá, že odvodněním parkoviště se počítá, je v projektu.

Pan starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání v 18:15 hod.

Ověřovatelé:

Renata Zabilanská, v. r. ….....................................................

Václav Háze, v. r. ….....................................................

Starosta města
Jiří Guttenberg st., v. r. ….......................................................
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